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Protokół XLVII sesji 
                                      Rady Miejskiej w Kętach 
w dniu 31 stycznia 2014 r. w Sali sesyjnej Urzędu Gminy Kęty 

 
 
 
I. Sesja trwała od godz. 13.10 do godz. 16.00. 
 
II. Obrady prowadził Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki. 
 
III. Obrady protokółował Gł. specjalista Kancelarii Urzędu Zbigniew Pilarczyk. 
 
IV. W sesji uczestniczyło 20 radnych. Lista obecności w załączeniu. 
 
V. W sesji nie uczestniczył Radny Marek Błasiak. 
 
VI. Na sesję przybyli goście zaproszeni imiennie podpisani w  załączonych 2 listach 

obecności.                
 

VII. Ustalony porządek obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z XLV i XLVI sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  przez Gminny Zakład Opieki 
Zdrowotnej w Kętach w najem lokalu użytkowego Zespołowi Opieki 
Zdrowotnej w Oświęcimiu, 

2) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia statutu Ośrodka Sportu i Rekreacji              
w Kętach, 

3) o zmianie uchwały w sprawie ustalenia cen usług świadczonych przez Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Kętach oraz wysokości opłat za korzystanie z obiektów              
i urządzeń Ośrodka, 

4) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta 
Bielsko-Biała na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania 
Problemom Alkoholowym w Bielsku- Białej, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Kęty          
a Miastem Bielskiem-Białą, dotyczącego zasad prowadzenia punktu 
katechetycznego, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu obowiązywania umowy 
dzierżawy działki nr 821 położonej w Kętach obręb: Podlesie, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu obowiązywania umowy 
dzierżawy działki nr 6872/1 i części działki nr 6866/2 położonej w Kętach 
obręb: Północ, 

8) w sprawie nadania nazwy rondu w Kętach, 
9) w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu Oświęcimskiego, 
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10) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kęty na rok 2014,  
11) w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miejskiej w Kętach na 2014 r. 
12) w sprawie zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 r. 

7. Przedstawienie uchwał stałych Komisji Rady. 
8. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Zamknięcie sesji.        
       
VIII. Przebieg obrad: 
  
 
 
1. 
Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył XLVII sesję Rady Miejskiej                    
w Kętach. Powitał wszystkich obecnych mieszkańców gminy, radnych gminy                           
i powiatu, sołtysów i przewodniczących zarządów dzielnic, Burmistrza, zastępców 
burmistrza, Sekretarz Gminy, Skarbnika Gminy, dyrektorów, dyrektorów wydziałów 
Urzędu Gminy, prezesów i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, 
Komendanta Komisariatu Policji i Komendanta Straży Miejskiej. Na podstawie 
podpisanej listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi                
o prawomocności obrad Rady. 
 
 
 
2. 
Ustalenie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki przypomniał, że radni otrzymali 
zawiadomienie o sesji planowej i porządek obrad  z projektami uchwał  w statutowym 
terminie. 
Zawiadomienie o zwołaniu sesji i porządek obrad załączono do protokołu. 
Radny Antoni Mojżesz zgłosił wniosek o skreślenie z porządku obrad uchwały                         
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Nowej Wsi (pkt 6 
ppkt 6). Wniosek uzasadnił „niedomówieniem na Radzie Sołeckiej” oraz potrzebą 
uzyskania stanowiska Zebrania Wiejskiego w sprawie projektu wymienionej uchwały. 
Radny Stanisław T. Drzyżdżyk poparł wniosek Radnego Mojżesza. Podał, że na 
ostatnim posiedzeniu Komisji Spraw Gospodarczych radnych wprowadzono w błąd 
ponieważ padło stwierdzenie, że Rada Sołecka wydała o sprzedaży pozytywną opinię. 
Okazuje się jednak, że była to indywidualna decyzja sołtysa, a Rada Sołecka podjęła              
w maju uchwałę „zupełnie odwrotną”. Przytoczył art. 48 ustawy o samorządzie                        
gminnym z 19 marca 1990 r., który stanowi:  
„1.Jednostka pomocnicza zarządza i korzysta z mienia komunalnego oraz rozporządza 
dochodami z tego źródła w zakresie określonym w statucie. Statut ustala również 
zakres czynności dokonywanych samodzielnie przez jednostkę pomocniczą w zakresie 
przysługującego jej mienia. 
1a. Przepis ust.1 stosuje się odpowiednio do jednostek niższego rzędu , o których 
mowa w art.35 ust.2. 



 3 

2. Rada gminy nie może uszczuplić dotychczasowych praw sołectw do korzystania                  
z mienia bez zgody zebrania wiejskiego.”  
Wskazał, że statuty sołectw określają, iż sprzedaży mienia gminnego można dokonać 
wyłącznie w oparciu o  decyzję ogólnego zebrania mieszkańców sołectwa. 
Wiceprzewodnicząca Rady Aneta Żak odczytała pismo Rady Sołeckiej Nowej Wsi                      
z dnia 30 stycznia 2014 r., w którym członkowie Rady oświadczają, że Rada Sołecka 
nigdy nie wyraziła pozytywnej opinii w sprawie sprzedaży działki nr 273/1  na rzecz 
państwa Niedoba i proszą o wycofanie uchwały o sprzedaży tej nieruchomości                          
z porządku obrad sesji w dniu 31 stycznia 2014 r. 
Pismo załączono do protokołu.  
Mecenas Maciej Harat - odnosząc się do wypowiedzi Radnego Drzyżdżyka - podał, że 
doszło do pewnej nadinterpretacji. Mianowicie kwestia mienia gminnego, a mienia 
sołeckiego czyli tzw. mienia gromadzkiego nie jest tożsama. To nie są te same 
składniki majątkowe i utożsamianie mienia gminnego z mieniem gromadzkim nie jest 
właściwe. Zebranie sołeckie - jako organ jednostki pomocniczej - nie jest władne                       
w rozstrzyganiu obrotu tego rodzaju mieniem. Natomiast Zebranie może mieć 
charakter pomocniczy, konsultacyjny. 
Radny Stanisław T. Drzyżdżyk zapytał, czy ta droga to jest mienie gminne, czy 
gromadzkie. 
Mecenas Maciej Harat wskazał, że ma informację, iż jest to mienie gminne, a nie 
gromadzkie. W związku z tym, jeżeli taki jest charakter tego mienia - jest to mienie 
gminne - to bezwzględna zgoda organu jednostki pomocniczej na zadysponowanie 
tym mieniem nie ma miejsca. Natomiast, jeżeli jest to mienie sołeckie, gromadzkie                
- to zgoda byłaby konieczna. 
Radny Stanisław T. Drzyżdżyk ponownie przytoczył ust. 2 z art. 48 ustawy                              
o samorządzie gminnym o brzmieniu „Rada gminy nie może uszczuplić 
dotychczasowych praw sołectw do korzystania z mienia bez zgody zebrania 
wiejskiego”, a następnie odczytał ust. 3 tegoż artykułu o treści ”Wszystkie 
przysługujące dotychczas mieszkańcom wsi prawa własności, użytkowania lub inne 
prawa rzeczowe i majątkowe, zwane dalej mieniem gminnym, pozostają 
nienaruszone”. 
Mecenas Maciej Harat oświadczył, że w pierwszej kolejności trzeba rozstrzygnąć 
charakter mienia. Jeżeli jest to mienie wyłącznie gminne, to nie ma zastosowania 
powoływany przez Radnego przepis. Radny przytacza przepis, który miałby 
zastosowanie odnośnie mienia gromadzkiego. Jest natomiast dystynkcja miedzy 
mieniem gminnym, a mieniem gromadzkim. Przy czym mienie gromadzkie jest 
również mieniem gminnym, ale nie odwrotnie. 
Radny Stanisław T. Drzyżdżyk zapytał, co więc rozstrzygamy: mienie gromadzkie czy 
mienie gminne.  
Mecenas Maciej Harat podkreślił, że ma informację, iż jest to mienie gminne, a nie 
gromadzkie. Jeżeli Radny ma inna wiedzę - to należy  przedstawić okoliczności, że jest 
to mienie gromadzkie. 
Radny Stanisław T. Drzyżdżyk wyjaśnił, że cały czas zmierza do wykazania, że jest to 
mienie gminne, a nie mienie gromadzkie. Podkreślił, że powołany przepis wyraźnie 
określa, iż nie można uszczuplać mienia gminnego bez zgody zebrania wiejskiego. 
Mecenas Maciej Harat - w odpowiedzi na zapytanie Przewodniczącego Rady                          
- wskazał, że trudno nie zgodzić się treścią normy prawnej. Jeszcze raz podał, że jeżeli 
jest to mienie gminne - to nie ma potrzeba uzyskiwania rozstrzygnięcia innego 
organu. 
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Radny Janusz Kruczała przypomniał, że zgłoszono konkretny wniosek o zmianę                  
w porządku obrad. Wskazał, że jest skłonny głosować przeciwko proponowanej 
uchwale, ponieważ wzbudza ona duże kontrowersje. 
Radny Rafał Ficoń podniósł, że w omawianej sprawie należy przede wszystkim 
ustalić, czy istnieje uchwała Rady Sołeckiej o pozytywnym zaopiniowaniu sprzedaży 
działki, czy też radni zostali wprowadzeni w błąd. 
Radny Krzysztof Klęczar wskazał, że w czasie posiedzenia Komisji Spraw 
Gospodarczych padły słowa o wydaniu pozytywnej opinii Rady Sołeckiej, a pod 
projektem uchwały Rady Miejskiej ktoś się przecież podpisał i ktoś go zatwierdził. 
Tymczasem okazało się, że Rada Sołecka opinii nie wydała. Podkreślił, że nie może 
mieć miejsca sytuacja, w której osoba zatwierdzająca projekt nie zweryfikowała 
istnienia uchwały rady sołeckiej. Wyraził nadzieję, że zostaną w związku z tym 
wyciągnięte stosowne konsekwencje. 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak poprosił o odczytanie pisma sołtysa. 
Wiceprzewodnicząca Rady Aneta Żak odczytała, podpisane przez Sołtysa Nowej Wsi, 
pismo z dnia 22 marca 2013 r. o wydaniu pozytywnej opinii Rady Sołeckiej Nowej Wsi  
w przedmiocie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki gminnej nr 273/1 
położonej w Nowej Wsi.  
Pismo załączono do protokołu (kopia). 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak wskazał, że w świetle odczytanego pisma nie 
może być wątpliwości, że projektodawca miał prawo użyć argumentu o pozytywnej 
opinii Rady Sołeckiej. 
Radny Stanisław T. Drzyżdżyk poprosił o odczytanie przez obecnych na sesji 
przedstawicieli Rady Sołeckiej Nowej Wsi fragmentu projektu uchwały lub protokołu 
z posiedzenia Rady Sołeckiej z maja 2012 r. 
Pan Jacek Szpyra - mieszkaniec Nowej Wsi, członek Rady Sołeckiej, poinformował, że 
wniosek, który wpłynął do rady gminy jest z marca. W tym miesiącu Rady Sołeckiej 
nie było. Rada Sołecka była 23 maja, kiedy to w obecności pani Bernadety Niedoba 
„padł wniosek, że nie ma możliwości odstąpienia, czy sprzedaży  tej działki, przez 
panią Niedoba”. Podał, że tak to zostało zaprotokółowane w książce zebrań Rady 
Sołeckiej.  
Pani Bernadeta Niedoba oświadczyła, że na wymienione posiedzenie była zaproszona               
w sprawie zupełnie innej działki, a rozmawiamy o zupełnie innej działce i zupełnie 
innej drodze. Wskazała, że jeżeli będzie przedstawiony protokół zebrania, na którym 
była - to nie będzie dotyczył tej działki, „która  jest dzisiaj wnioskowana”. Wyjaśniła, 
ze złożyła dwa wnioski. Jeden „był pozytywny, który ma być dzisiaj opiniowany na tej 
Radzie”. Natomiast drugi wniosek , który był na Radzie w sołectwie z jej udziałem 
„został faktycznie opiniowany negatywnie, ale nie dotyczy tego co dzisiaj ma być 
rozstrzygnięte – nie o tą drogę chodzi”. 
Radny Krzysztof Klęczar wskazał, iż odnosi wrażenie, że w tym momencie mniej 
chodzi o działkę, a bardziej o sprawę karygodną, a wręcz ocierającą się o naruszenie 
prawa – o sfałszowanie dokumentu. Postawił wniosek o zakończenie dyskusji                       
i głosowanie wniosku Radnego Mojżesza. Zaproponował, aby ten wniosek poprzeć                 
i sprawę wyjaśnić nie eskalując konfliktu między mieszkańcami, a na następnej sesji                   
- mając rzetelne dane - podjąć decyzję.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  zamknął dyskusji i poddał pod głosowanie 

wniosek   Radnego Mojżesz o  wycofanie z  porządku obrad uchwały Rady                              

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  w Nowej Wsi. 

Nastąpiło głosowanie wniosku. 
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Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:               
za wnioskiem – 19 głosów, przeciw wnioskowi – nie było głosów, wstrzymujących się 
od głosu – nie było. W głosowaniu nie uczestniczył 1 radny. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  stwierdził, że wniosek przeszedł. 
Wiceprzewodnicząca Rady Aneta Żak odczytała obowiązujący porządek obrad                      
w brzmieniu jak w części VII protokołu.       
Do protokołu dołączono pismo mieszkańców z dnia 30 stycznia 2014 r.                                  
- adresowane do Burmistrza Gminy Kęty i Radnych Gminy Kęty – zawierające 
sprzeciw wobec sprzedaży drogi gminnej nr 273/1 położonej  w Nowej Wsi. Pismo 
otrzymał Przewodniczący Rady w trakcie sesji. 

 
 

3. 
Przyjęcie protokołów z XLV i XLVI sesji 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki przypomniał, że protokoły   
z  XLV i XLVI sesji Rady Miejskiej  był wyłożone  do wglądu przed sesją.  
Poinformował, że uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLV sesji Rady Miejskiej  
w dniu 20 grudnia 2013 r. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:              
za przyjęciem protokołu - 13 radnych, przeciw - nie było, wstrzymujących się od głosu 
-7 radnych. Głosowano w obecności 2o radnych w sali obrad. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  stwierdził, że protokół przyjęto.  
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLVI sesji Rady Miejskiej  
w dniu 15 stycznia 2014 r. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                  
za przyjęciem protokołu  - 10 radnych, przeciw - nie było, wstrzymujących się od 
głosu - 10 radnych. Głosowano w obecności 2o radnych w sali obrad. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  stwierdził, że protokół przyjęto. 
 
 
 
4. 
Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie 
międzysesyjnym 
 
1.Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał, że  w dniu 23 grudnia Dyrektor 
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kętach Krzysztof Fert zwrócił się pisemnie    
o udzielenie wyjaśnień dotyczących wypowiedzi Przewodniczącego dla „Gazety 
Krakowskiej”- przytoczonej w artykule zatytułowanym „Chcą do kardiologia za 
darmo”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  odpowiedzi udzielił pismem z dnia                         
10 stycznia. 
 
2. Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał, że  w dniu w dniu 23 grudnia 
otrzymał wniosek II Zastępcy Burmistrza Krzysztofa Olejaka o wypracowanie przez 
Komisję Spraw Organizacyjno-Regulaminowych stanowiska w sprawie nadania 
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nazwy rondu przy ulicy Adama Mickiewicza w Kętach - w związku z pismami 
kierowanymi w tej sprawie do Burmistrza. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  wniosek przekazał do wymienionej Komisji. 
 
3. Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał, że  w dniu 3 stycznia otrzymał 
pismo II Zastępcy Burmistrza  Krzysztofa Olejaka o rozpatrzenie przez Komisję Spraw 
Gospodarczych wniosku Spółki Sordyl Wyposażenie Wnętrz S.C. Kazimierz, Jadwiga 
Sordyl w sprawie ustanowienia nieodpłatnej służebności drogi po działce nr 4499/4 
przy ul. Kościuszki nr 1 w Kętach. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  wniosek przekazał do wskazanej Komisji. 
 
4. Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał, że  w dniu 9 stycznia wpłynęła 
prośba mieszkańca Kęt Pana Wacława Zontka o podjęcie działań mających na celu 
ograniczenie hałasu komunikacyjnego przy ulicy Tadeusza Kościuszki w Kętach.  
Przewodniczący Rady poinformował, że  pismo przekazał do Komisji Spraw 
Organizacyjno-Regulaminowych. 
 
5. Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał, że  w dniu 23 stycznia wpłynęło 
pismo mieszkańca Nowej Wsi Pana Tadeusza Ziętka z propozycjami nazw dla ronda 
na  ulicy Mickiewicza  oraz ronda na zbiegu alei Jana Pawła II i ulicy Fabrycznej                   
w Kętach. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  wniosek przekazał do Komisji Spraw 
Organizacyjno-Regulaminowych. 
 
6. Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał, że  w dniu 27 stycznia otrzymał 
prośbę o ufundowanie nagrody dla najlepszych strzelców Wojewódzkich Mistrzostw 
OHP w Strzelaniu z Broni Pneumatycznej organizowanych przez kęcki Hufiec OHP na 
strzelnicy w Powiatowym Zespole Nr 10 Szkół Mechaniczno-Elektrycznych w Kętach. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  skromne nagrody rzeczowe zostały 
zakupione dla 3 najlepszych strzelców turnieju. 
 
7. Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał, że  w dniu 28 stycznia wpłynęły  
następujące uchwały  Składu Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Krakowie z dnia 28 stycznia 2014 r: 
- Uchwała nr S.O.XV/426-3/03/14 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego w Uchwale Budżetowej Gminy Kęty na rok 2014. 
- Uchwała Nr S.O.XV/426-2/47/13 w sprawie opinii dotyczącej prawidłowości 
planowanej kwoty długu Gminy Kęty. 
Przewodniczący Rady poinformował, że  kopie uchwał przekazał do Burmistrza. 
Uchwały zostaną opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
8. Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał, że  w dniu wczorajszym do Rady 
Miejskiej wpłynęła skarga Prokuratora Rejonowego w Oświęcimiu na uchwałę  nr 
XI/111/2011 Rady Miejskiej w Kętach  z dnia 30 września 2011 roku w sprawie 
określenia wzorów formularzy informacji w sprawie podatku od nieruchomości, 
rolnego i leśnego dla osób fizycznych oraz deklaracji na podatek od nieruchomości, 
podatek rolny i podatek leśny dla osób prawnych wraz z załącznikami nr 1-4. Skarga 
jest adresowana  do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Krakowie.  
Przewodniczący Rady poinformował, że  w związku z powyższym zwrócił się do 
Burmistrza   o nadanie skardze biegu w trybie przepisów ustawy z dnia 30 sierpnia  
2002 r. - Prawo o postępowaniu przed sądami administracyjnymi. 
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5. 
Interpelacje  i zapytania radnych 

 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki zwrócił się o składanie interpelacji                   
i zapytań w sprawach społecznie ważnych. 
 
1.Radny Wiesław Gawęda odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Tomasza Bąka z XLV 
sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 20 grudnia 2013 r. Rady zacytował fragment 
wypowiedzi Burmistrza: „nie zlikwidowaliśmy żadnej szkoły, nie ma zwolnień”. 
Radny zapytał, czy powyższe stwierdzenie to oczywista pomyłka językowa, czy 
wprowadzenie mieszkańców w błąd. Następna interpelacja również dotyczyła 
wypowiedzi Burmistrza ze wspomnianej sesji: „relacje, budowane przez minione trzy 
lata nigdy nie były tak dobre”, „to są efekty trzyletniej, ciężkiej pracy”. Radny wskazał, 
że chodzi tu o współpracę Gminy z Grupą Kęty. Interpelujący w imieniu mieszkańców 
zapytał o korzyści, jakie uzyskuje Gmina Kęty ze współpracy z Grupą Kęty oraz 
podkreślił, że nie chodzi tylko o zyski  z podatków czy „sadzenie drzewek” w parku. 
Ostatnia interpelacja dotyczyła sprawy oznakowania ulicy Kęckie Góry Południowe. 
Radny poinformował, iż w dalszym ciągu ulica nie jest odpowiednio oznaczona, przez 
co dojazd i znalezienie odpowiedniego adresu może być utrudnione.  
 
2.Radny Rafał Ficoń przedstawił cztery interpelacje. Pierwsza skierowana była do 
Dyrektora OSiR-u Mirosława Smolarka i dotyczyła lodowiska. Radny poprosił               
o sprawdzenie stanu technicznego wypożyczanego obuwia tj. łyżew. Prośbę 
argumentował uwagami zgłoszonymi przez korzystających z lodowiska. Druga sprawa 
dotyczyła pokazu pirotechnicznego podczas zabawy sylwestrowej przy Domu Kultury. 
Według Radnego doszło do zagrożenia osób bawiących się podczas imprezy 
sylwestrowej. W czasie pokazu sztucznych ogni na uczestników zabawy spadały 
niedopałki, w związku z czym radny zapytał, czy firma organizująca pokaz posiada 
odpowiednie zezwolenia oraz doświadczenie w przeprowadzeniu tego typu pokazów. 
Kolejne pytanie zadane przez Radnego dotyczyło sprawy wygaszenia przez Wojewodę 
Małopolskiego mandatów trzech radnych. Radny odniósł wrażenie, iż gminne media 
milczą na ten temat. Radny zapytał, czy informacja na temat decyzji Wojewody                     
w sprawie wygaszenia mandatów Radnych Marka Błasiaka, Antoniego Mojżesza                       
i Jerzego Rybackiego została opublikowana na gminnym portalu internetowym oraz 
w miesięczniku „Kęczanin”. Kolejne pytanie związane z postępowaniem 
prowadzonym przez Wojewodę zaadresowane zostało do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Eugeniusza Zawadzkiego. Radny zapytał, czy przewodniczący uczestniczył    
w postępowaniu wyjaśniającym, a jeżeli tak, to w jakim charakterze oraz jakie jest 
zdanie Przewodniczącego Rady na ten temat.  
 
3.Radna Maria Karaim zwróciła się z zapytaniem o drogę na osiedlu Kardynała 
Wyszyńskiego znajdującą się między blokami 14 i 15, a lokalem Kebab. Parkujące 
wzdłuż drogi samochody uniemożliwiają bezpieczne manewrowanie wjeżdżającym, 
jak i wyjeżdzającym pojazdom, a w szczególności utrudniają dojazd służb 
ratowniczych, takich jak pogotowie. Mieszkańcy bloków 13, 14 i 15 proszą                               
o oznakowanie tego odcinka drogi znakiem zakazu parkowania przy krawężniku. 
Druga interpelacja skierowana została do Burmistrza Gminy Kęty Tomasza Bąka oraz 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej Eugeniusza Zawadzkiego. Radna chciała się 
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dowiedzieć, dlaczego radni opozycji nie zostali poinformowani o spotkaniu 
opłatkowym dla samorządowców organizowanym przez Ordynariusza Diecezji 
Bielsko-Żywieckiej ks. Biskupa Tadeusza Rakoczego. Ponadto Radna wyraziła swoje 
niezadowolenie w pomijaniu radnych opozycji przy innych wydarzeniach, takich jak 
Gala Przyjaciołom Kultury 2014. 
 
4.Radny Krzysztof Klęczar zadał trzy pytania. Wpierw radny w imieniu mieszkańców 
przedstawił uwagi na temat ulicy Zielonej. Stwierdził, że powierzchnia ulicy jest 
zniszczona, przez co korzystanie z niej jest utrudnione. Występują tam także poważne 
problemy z oświetleniem ulicy po zmroku. Radny poprosił II Zastępcę Burmistrza 
Krzysztofa Olejaka o przyjrzenie się sprawie. Kolejne pytanie zadane przez Radnego 
dotyczyło losów projektu, który został zaakceptowany w ramach budżetu 
obywatelskiego, dotyczącego adaptacji i rozbudowy przeprowadzanej w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 1 w Kętach przy ulicy Sobieskiego. Radny chciał 
dowiedzieć się, czy projekt uzyskał odpowiednie zgody i pozwolenia, aby prace mogły 
ruszyć. Mieszkańcy za pośrednictwem Radnego również zgłosili swoje obawy 
względem projektu oraz zainteresowanie tym, jak przebiegnie jego realizacja. Ostatnie 
zapytanie Radny skierował do I Zastępcy Burmistrza Dariusza Laszczaka, chcąc 
dowiedzieć się, czy to prawda, iż Burmistrz Tomasz Bąk wraz z I Zastępcą Burmistrza 
Dariuszem Laszczakiem udali się do kurii Diecezji Bielsko-Żywieckiej na skargę                       
i czego ta ewentualna skarga dotyczyła.  
 
 
6.1 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  przez Gminny 
Zakład Opieki Zdrowotnej w Kętach w najem lokalu użytkowego 
Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu 
 
 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak przedstawił projekt uchwały Rady w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie  przez Gminny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kętach                   
w najem lokalu użytkowego Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu.  
Radni otrzymali na sesji nową wersję projektu zawierającą autopoprawkę,                           
którą załączono do protokołu (zmiany w podstawie prawnej  projektu).  
Zastępca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Radny Wacław Front 
przedstawił pozytywną opinię Komisji o przedstawionym projekcie uchwały Rady 
Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 129/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Stanisław T. Drzyżdżyk zwrócił się o podanie jaki jest sens tej uchwały. 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak wskazał, że dotychczasowa umowa najmu 
wygasła i zaistniała potrzeba zawarcia nowej, do czego jest niezbędna  zgoda Rady 
Miejskiej.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki wobec braku dalszych zgłoszeń zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:  za 
uchwałą – 20 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu – 
nie było. Głosowano w obecności 20 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała nr XLVII/456/2014 
z dnia 31 stycznia 2014 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  przez Gminny Zakład Opieki 
Zdrowotnej w Kętach w najem lokalu użytkowego Zespołowi Opieki 
Zdrowotnej w Oświęcimiu stanowi załącznik do protokołu. 

 
 

6.2. 
Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia statutu Ośrodka 
Sportu i Rekreacji  w Kętach 
 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak przedstawił projekt uchwały Rady o zmianie 
uchwały w sprawie ustalenia statutu Ośrodka Sportu  i Rekreacji  w Kętach. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Radny Wacław Front 
przedstawił pozytywną opinię Komisji o przedstawionym projekcie uchwały Rady 
Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 130/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Wobec braku zgłoszeń zamknął dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                
za uchwałą – 19 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu 
– 1 radny. Głosowano w obecności 20 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLVII/457/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
o zmianie uchwały w sprawie ustalenia statutu Ośrodka Sportu                                  
i Rekreacji  w Kętach stanowi załącznik do protokołu. 
 

 
6.3 
Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia cen usług 
świadczonych przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kętach oraz wysokości 
opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń Ośrodka 
 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak przedstawił projekt uchwały Rady w sprawie 
ustalenia cen usług świadczonych przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kętach oraz 
wysokości opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń Ośrodka. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Radny Wacław Front 
przedstawił pozytywną opinię Komisji o przedstawionym projekcie uchwały Rady 
Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 131/2013 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Rafał Ficoń opowiedział się za pobieraniem opłat od podopiecznych sekcji 
sportowych włączanych do OSiR jedynie w symbolicznej kwocie 1 zł. 
Dyrektor OSiR w Kętach Mirosław Smolarek podał, że proponowana w projekcie  
opłata w wysokości 20 zł jest uzgodniona z rodzicami zawodników i odpowiada 
dotychczas pobieranej w ramach działalności KKS Hejnał. Zdaniem trenerów opłata 
pozwoli na łatwiejsze utrzymanie funkcjonowania sekcji. Podkreślił, że opłata 
pozwala jedynie na zakup kanapek i napojów dla zawodników uczestniczących                       
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w turniejach. Dodał, że przewiduje się utworzenie oddzielnych subkont dla sekcji judo 
i sekcji podnoszenia ciężarów celem gospodarowania tymi środkami. 
Radny Rafał Ficoń oświadczył, że po tym wyjaśnieniu odstępuje od swojego wniosku. 
Radny Krzysztof Klęczar podniósł, że OSiR nie ma osobowości  prawnej. Czy będzie 
więc możliwość ubiegania się o dotację gminną na bieżącą, statutową działalność 
sekcji włączonych do OSiR? 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak podał, że nie będzie takiej możliwości. 
Podkreślił jednocześnie, że zakład budżetowy Gminy będzie ponosił wszystkie koszty 
funkcjonowania obydwu sekcji. Są to kwoty znacznie wyższe niż kwoty ze składek 
członkowskich. Nawiązując do wypowiedzi Radnego Ficonia zauważył, że jego 
wyjaśnienie - udzielone w kwestii opłat na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych - 
jest zbieżne z dzisiejszym wyjaśnieniem Dyrektora OSiR. 
Radny Krzysztof Klęczar zapytał, co się stanie gdy któryś z innych klubów popadnie                 
w tarapaty finansowe, czy też zostanie  objęty finansowaniem  OSiR. Wskazał, że                 
przy proponowanym rozwiązaniu nie ma równego traktowania klubów, dlatego nie 
jest jego zwolennikiem. 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak odpowiedział, że nie udało się znaleźć innego 
sposobu na uratowanie sekcji. Zauważył, że obecna sytuacja sekcji zagrożonych 
upadkiem jest niezależna od Gminy. 
Radny Krzysztof Klęczar podniósł, że takiej próby nie podjęto jednak dla ratowania 
sekcji siatkówki, kiedy to musiał powstać inny klub, czy też dla piłki nożnej, kiedy to 
utworzono organizację pozarządową. Zapytał, gdzie będą trenować teraz sekcje 
należące OSiR.  
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak podał, że we wskazanych  przypadkach była 
inna sytuacja - istniał podmiot prowadzący. Wyjaśnił, że Gmina zamierza wynająć dla 
sekcji OSiR obiekty, w których dotychczas odbywają swe treningi. 
Radny Rafał Ficoń - odnosząc się do wypowiedzi Wiceburmistrza – zauważył, że na 
posiedzeniu Komisji nie powiedział on jednak o utworzeniu subkont dla opłat 
pobieranych w sekcjach. A jest to ważna sprawa. 
Radny Stanisław Tadeusz Drzyżdżyk przypomniał, że jeden z najstarszych                               
i najliczniejszych  klubów – sekcja judo dostała w 2012 r. jedynie 7 tys. zł na obóz. 
Wizytówką Kęt - obok siatkówki -  jest także I Liga ciężarowców. Ale, kiedy                          
w przeddzień sesji zaproponowano 10 tys. dla tej sekcji, to i tak ciężarowcy pieniędzy 
tych nie dostali. Zwrócił się o rozważenie, czy na pewno  uchwałą Rady można zmusić 
rodziców do płacenia 20 zł. 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak poprosił, aby dostrzegać, że dotychczas 
wymienione sekcje prowadził podmiot niezależny od Gminy. Wskazał, że  Radny 
podał jedynie pewne fakty, a inne przemilczał. Podkreślił, że projekt uchwały jest 
zgodny z prawem i nie ma różnicy między opłatą za udział w  sekcji, a opłatą za 
korzystanie z innych usług Ośrodka. 
Radny Stanisław Tadeusz Drzyżdżyk poprosił o podanie, które fakty pominął. 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak wskazał, że przykładem jest wstrzymanie 
przez Kolegium RIO wykonania uchwały o udzieleniu dotacji dla ciężarowców – co 
uniemożliwiło jej przekazanie do KKS Hejnał. Nie było tu żadnej złej woli Gminy. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki wobec braku dalszych zgłoszeń zamknął 
dyskusję  i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                
za uchwałą – 15 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu 
– 3 radnych. Jedna osoba nie uczestniczyła w głosowaniu. Głosowano w obecności 19 
radnych w sali obrad.  
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Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała nr XLVII/458/2014 
z dnia 31 stycznia 2014 r. 

w sprawie ustalenia cen usług świadczonych przez Ośrodek Sportu                      
i Rekreacji w Kętach oraz wysokości opłat za korzystanie z obiektów                      
i urządzeń Ośrodka stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
6.4 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci 
dotacji celowej dla Miasta Bielsko-Biała na dofinansowanie działalności 
Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku- Białej 
 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak przedstawił projekt uchwały Rady w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielsko-Biała na 
dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym                  
w Bielsku- Białej. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Radny Wacław Front 
przedstawił pozytywną opinię Komisji o omówionym projekcie uchwały Rady 
Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 132/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Wobec braku zgłoszeń zamknął dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:  za 
uchwałą – 19 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu – 
brak. Głosowano w obecności 19 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLVII/459/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 
celowej dla Miasta Bielsko-Biała na dofinansowanie działalności 
Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku- Białej 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
6.5 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
pomiędzy Gminą Kęty a Miastem Bielskiem-Białą, dotyczącego zasad 
prowadzenia punktu katechetycznego 
 
 
 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak przedstawił projekt uchwały Rady w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Kęty a Miastem 
Bielskiem-Białą, dotyczącego zasad prowadzenia punktu katechetycznego.  
Zastępca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Radny Wacław Front 
przedstawił pozytywną opinię Komisji o omówionym projekcie uchwały Rady 
Miejskiej. 
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Uchwałę Komisji nr 133/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Wobec braku zgłoszeń zamknął dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                
za uchwałą – 18 głosów, przeciw uchwale – 1 głos, wstrzymujących się od głosu – 
brak. Głosowano w obecności 19 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLVII/460/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 
Gminą Kęty a Miastem Bielskiem-Białą, dotyczącego zasad 
prowadzenia punktu katechetycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
6.6 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu 
obowiązywania umowy dzierżawy działki nr 821 położonej w Kętach 
obręb: Podlesie 
 
II Zastępca Burmistrza Krzysztof Olejak przedstawił projekt uchwały Rady                   
w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu obowiązywania umowy dzierżawy 
działki nr 821 położonej w Kętach obręb: Podlesie. 
Przewodniczący Komisji Spraw Gospodarczych Radny Lesław Kuźma przedstawił 
pozytywną opinię Komisji o omówionym projekcie uchwały Rady Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 264/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Wobec braku zgłoszeń zamknął dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:               
za uchwałą – 15 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu 
– 2 radnych. Głosowano w obecności 17 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLVII/461/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu obowiązywania 
umowy dzierżawy działki nr 821 położonej w Kętach obręb: Podlesie 
stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
6.7 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu 
obowiązywania umowy dzierżawy działki nr 6872/1 i części działki nr 
6866/2 położonej w Kętach obręb: Północ 
 
II Zastępca Burmistrza Krzysztof Olejak przedstawił projekt uchwały Rady                   
w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu obowiązywania umowy dzierżawy 
działki nr 6872/1 i części działki nr 6866/2 położonej w Kętach obręb: Północ. 
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Przewodniczący Komisji Spraw Gospodarczych Radny Lesław Kuźma przedstawił 
pozytywną opinię Komisji o omówionym projekcie uchwały Rady Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 265/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Wobec braku zgłoszeń zamknął dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                
za uchwałą – 14 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu 
– 3 radnych. Głosowano w obecności 17 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLVII/462/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie okresu obowiązywania 
umowy dzierżawy działki nr 6872/1 i części działki nr 6866/2 położonej             
w Kętach obręb: Północ stanowi załącznik do protokołu. 

 
 

6.8 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu w Kętach 
 
II Zastępca Burmistrza Krzysztof Olejak przedstawił projekt uchwały Rady                   
w sprawie nadania nazwy rondu w Kętach. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Stanisław T. Drzyżdżyk przypomniał o dotychczasowych działaniach 
dotyczących uhonorowania pamięci „Żołnierzy Wyklętych” i kontrowersjach 
związanych z tym tematem. Zwrócił uwagę na potrzebę szerokiej konsultacji 
społecznej projektów uchwał w sprawie nadawania nazw ulic i rond. Skrytykował 
uchylenie procedury, która stanowiła o wymogu konsultacji nowych nazw z szeregiem 
podmiotów, w tym z dzielnicami i Towarzystwem Miłośników Kęt. Wskazał, że                      
w lutym miało odbyć się kolejne spotkanie w sprawie omawianej propozycji. Zapytał 
na koniec, skąd bierze się taki  pośpiech w uchwalaniu nazwy dla ronda u zbiegu ulicy 
Mickiewicza z Aleją Jana Pawła II. 
Przewodniczący Komisji Spraw Organizacyjno - Regulaminowych Radny Janusz 
Kruczała przypomniał historię starań o uhonorowanie pamięci „Żołnierzy 
Wyklętych”. Wskazał, że inicjatywa ma charakter społeczny i została poparta przez 
wielu mieszkańców (około 400 podpisów). Stosowny projekt uchwały przedstawiła 
Radzie Komisja, której przewodniczy.  Niestety – decyzją Rady projekt nie znalazł się 
w porządku obrad sesji listopadowej. Podkreślił, że sprawa istotnie budzi szereg 
kontrowersji ponieważ dotyczy postaw przyjmowanych w czasie  ostatniej wojny                 
i w okresie powojennym. Wskazał, że Instytut Pamięci Narodowej wyraźnie poparł 
omawianą inicjatywę uhonorowania pamięci „Żołnierzy Wyklętych”. Na koniec 
zaapelował o  indywidualne rozważenia decyzji o poparciu projektu przez każdego 
radnego. 
Wiceprzewodniczący Józef Nycz wskazał, że przedstawiciele inicjatorów 
uhonorowania pamięci „Żołnierzy Wyklętych” wyrazili zgodę na nadanie tej nazwy 
właśnie dla ronda u zbiegu ulicy Mickiewicza z Aleją Jana Pawła II. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  wobec braku dalszych zgłoszeń zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
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Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                 
za uchwałą – 19 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu 
–  1 osoba. Głosowano w obecności 20 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLVII/463/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
w sprawie nadania nazwy rondu w Kętach stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki zarządził przerwę. 
 
Przerwa 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki wznowił obrady. 

 
 

6.9 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu 
Oświęcimskiego 
 
II Zastępca Burmistrza Krzysztof Olejak przedstawił projekt uchwały Rady                   
w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu Oświęcimskiego. 
Przewodniczący Komisji Spraw Gospodarczych Radny Lesław Kuźma przedstawił 
pozytywną opinię Komisji o omówionym projekcie uchwały Rady Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 266/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Wobec braku zgłoszeń zamknął dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                
za uchwałą – 18 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu 
– 1 radny. Głosowano w obecności 19 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLVII/464/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
w sprawie przyjęcia zadania od Powiatu Oświęcimskiego stanowi 
załącznik do protokołu. 
 

 
 
 
 

6.10 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kęty na 
rok 2014 
 
Skarbnik Gminy Wojciech Mreńca przedstawił projekt uchwały Rady                                         
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kęty na rok 2014. 
Przewodniczący Komisji Spraw Gospodarczych Radny Lesław Kuźma przedstawił 
pozytywną opinię Komisji o omówionym projekcie uchwały Rady Miejskiej. 
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Uchwałę Komisji nr 267/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki wobec braku zgłoszeń zamknął dyskusję                   
i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:               
za uchwałą – 19 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu 
–  1 radny. Głosowano w obecności 20 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLIV/465/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kęty na rok 2014 
stanowi załącznik do protokołu. 

 
 

6.11 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miejskiej                        
w Kętach na 2014 r. 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki podał, że zgodnie z przepisami Statutu 
Gminy  terminy sesji planowane są  w rocznym Planie pracy uchwalanym przez Radę 
na początku roku. Przedłożony projekt  Planu pracy ujmuje tematykę sesji wynikającą 
z obowiązku realizacji zadań Rady ustalonych przepisami ustaw i statutu gminy oraz     
z propozycji zgłoszonych na jego prośbę przez Pana Burmistrza. 
Przewodniczący Komisji Spraw Gospodarczych Radny Lesław Kuźma przedstawił 
pozytywną opinię Komisji o omówionym projekcie uchwały Rady Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 268/2013 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych Radny Wacław Front 
przedstawił pozytywną opinię Komisji o omówionym projekcie uchwały Rady 
Miejskiej. 
Uchwałę Komisji nr 134/2014 w tej sprawie załączono do protokołu. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Wiesław Gawęda zapytał o planowane godziny rozpoczęcia sesji. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki podał, że utrzymana zostanie godzina 
13.00. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki wobec braku  innych zgłoszeń zamknął 
dyskusję i zarządził głosowanie uchwały. 
Nastąpiło głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                    
za uchwałą – 18 głosów, przeciw uchwale – brak głosów, wstrzymujących się od głosu 
–  1 osoba. Głosowano w obecności 19 radnych w sali obrad.  
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr XLIV/466/2014 
z dnia 31 stycznia 2014 r. 

w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miejskiej  w Kętach na 2014 r. 
stanowi załącznik do protokołu. 
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6.12 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu pracy Komisji 
Rewizyjnej na 2014 r. 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki podał, że  zgodnie z przepisami statutu 
Gminy Komisja Rewizyjna przedkłada Radzie do zatwierdzenia swój roczny Plan 
pracy. Komisja ustaliła Plan pracy na 2014 r. na posiedzeniu w grudniu ubiegłego 
roku i przekazała go do zatwierdzenia przez Radę. Ponieważ Plan przewiduje 
realizację ustawowych zadań Komisji, a także zadań nałożonych uchwałą Rady                       
w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej – przedkłada Radnym  
projekt uchwały stanowiącej o zatwierdzeniu tegoż Planu. 
Otworzył dyskusję nad projektem uchwały. Wobec braku zgłoszeń do dyskusji 
zarządził głosowanie. 
Nastąpiło  głosowanie uchwały. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  podał następujące wyniki głosowania:                 
za uchwałą – 15 głosów, przeciw uchwale – nie było, wstrzymujących się od głosu –            
4 radnych. Głosowano w obecności 19 radnych w sali obrad. Przewodniczący Rady 
Eugeniusz Zawadzki stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała nr XLIV/467/2014 

z dnia 31 stycznia 2014 r. 
w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Miejskiej  w Kętach na 2014 r. 
stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
 

7. 
Przedstawienie uchwał stałych Komisji Rady 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki poinformował, że wszystkie uchwały 
Komisji stałych przedstawiono już na sesji. 

 
 
 

8. 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki przypomniał, że tekst Sprawozdania Radni 
otrzymali przed sesją i zapytał, czy są  zapytania lub uwagi. 
Uwag i zapytań nie było. 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki  stwierdził, że Rada nie wniosła uwag do 
Sprawozdania. 
Sprawozdanie załączono do protokołu. 
 
 
9. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Zestawienie interpelacji i zapytań oraz odpowiedzi udzielonych na sesji. 
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1.Radny Wiesław Gawęda odniósł się do wypowiedzi Burmistrza Tomasza Bąka z XLV 
sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 20 grudnia 2013 r. Rady zacytował fragment 
wypowiedzi Burmistrza: „nie zlikwidowaliśmy żadnej szkoły, nie ma zwolnień”. 
Radny zapytał, czy powyższe stwierdzenie to oczywista pomyłka językowa, czy 
wprowadzenie mieszkańców w błąd. Następna interpelacja również dotyczyła 
wypowiedzi Burmistrza ze wspomnianej sesji: „relacje, budowane przez minione trzy 
lata nigdy nie były tak dobre ”, „to są efekty trzyletniej, ciężkiej pracy”. Radny 
wskazał, że chodzi tu o współpracę Gminy z Grupą Kęty. Interpelujący w imieniu 
mieszkańców zapytał o korzyści, jakie uzyskuje Gmina Kęty ze współpracy z Grupą 
Kęty oraz podkreślił, że nie chodzi tylko o zyski  z podatków czy „sadzenie drzewek”              
w parku. Ostatnia interpelacja dotyczyła sprawy oznakowania ulicy Kęckie Góry 
Południowe. Radny poinformował, iż w dalszym ciągu ulica nie jest odpowiednio 
oznaczona, przez co dojazd i znalezienie odpowiedniego adresu może być utrudnione.  
 
Burmistrz Tomasz Bąk odpowiedział, iż należy traktować jego wypowiedź jako skrót 
myślowy. Gmina Kęty nie przeprowadziła restrukturyzacji polegającej na zbiorowych 
zwolnieniach, jednak w pojedynczych przypadkach mogły zdarzyć się takie sytuacje, 
że przy układaniu arkuszy organizacyjnych w szkołach, niektóre osoby nie otrzymały 
propozycji zatrudnienia. W odpowiedzi na drugie pytanie Burmistrz podkreślił, że 
Grupa Kęty bez wątpienia wpływa na to, jak miasto i gmina dziś wyglądają. Jeżeli 
chodzi o kwestie związane z zyskami czy korzyściami, Burmistrz odpowiedział, że 
skoro Radnego nie interesują podatki, zatrudnienie czy „sadzenie drzewek”, to może 
weźmie pod uwagę Fundację działającą przy Grupie Kęty. Fundacja wspiera dom 
dziecka w Kętach i przeprowadza szereg innych działań charytatywnych, które 
wspomagają mieszkańców i chore dzieci z terenu Gminy Kęty. Są to pieniądze, do 
których można mieć wgląd poprzez sprawozdania z każdej zbiórki. Choć zarząd Grupy 
Kęty ma siedzibę w Bielsku-Białej, a spółki wchodzące w skład grupy kapitałowej 
rozwijają się na terenie strefy ekonomicznej w Tychach - to Kęty dalej stanowią dla 
Grupy ważny element. Grupa deklaruje wykorzystanie kolejnych terenów 
przemysłowych w Kętach. Na koniec Burmistrz przypomniał, że wkład Grupy Kęty we 
wspólną organizację Dni Kęt 2013 wyniósł aż 100 000 zł, co nigdy wcześniej się nie 
zdarzyło. 
 
Na interpelację dotyczącą ulicy Kęckie Góry Południowe odpowiedział II Zastępca 
Burmistrza Krzysztof Olejak. Zapewnił, że oznakowanie zostanie tam wykonane. 
Wyjaśnił, że opóźnienie spowodowane jest załatwianiem wniosków o nadanie nazw 
dla innych ulic i  dla rond.  
 
2.Radny Rafał Ficoń przedstawił cztery interpelacje. Pierwsza skierowana była do 
dyrektora OSiR-u Pana Mirosława Smolarka i dotyczyła lodowiska. Radny poprosił               
o sprawdzenie stanu technicznego wypożyczanego obuwia tj. łyżew. Prośbę 
argumentował uwagami zgłoszonymi przez korzystających z lodowiska. Druga sprawa 
dotyczyła pokazu pirotechnicznego podczas zabawy sylwestrowej przy Domu Kultury. 
Według Radnego doszło do zagrożenia osób bawiących się podczas imprezy 
sylwestrowej. W czasie pokazu sztucznych ogni na uczestników zabawy spadały 
niedopałki, w związku z czym Radny zapytał, czy firma organizująca pokaz posiada 
odpowiednie zezwolenia oraz doświadczenie w przeprowadzeniu tego typu pokazów. 
Kolejne pytanie zadane przez Radnego dotyczyło sprawy wygaszenia przez Wojewodę 
Małopolskiego mandatów trzech radnych. Radny odniósł wrażenie, iż gminne media 
milczą na ten temat. Radny zapytał, czy informacja na temat decyzji Wojewody                     
w sprawie wygaszenia mandatów Radnych Marka Błasiaka, Antoniego Mojżesza                       
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i Jerzego Rybackiego została opublikowana na gminnym portalu internetowym oraz 
w miesięczniku „Kęczanin”. Kolejne pytanie związane z postępowaniem 
prowadzonym przez Wojewodę zaadresowane zostało do Przewodniczącego Rady 
Miejskiej Eugeniusza Zawadzkiego. Radny zapytał, czy przewodniczący uczestniczył  
w postępowaniu wyjaśniającym, a jeżeli tak, to w jakim charakterze oraz jakie jest 
zdanie Przewodniczącego Rady na ten temat.  
 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak odpowiedział, że sprawa sprzętu                                  
i bezpieczeństwa przy korzystaniu z niego na lodowisku zostanie dopilnowana. Podał, 
że według informacji uzyskanych od Dyrektora Domu Kultury w Kętach,  firma 
wykonująca pokaz pirotechniczny posiada wszystkie wymagane uprawienia oraz 
stosowne pozwolenia wojewody małopolskiego. Pokaz był kontrolowany                                     
i zabezpieczony przez straż pożarną.  Odnośnie wygaszenia mandatów dla trzech 
gminnych radnych, I Zastępca Burmistrza wskazał, że informacja o sprawie pojawiła 
się na oficjalnej stronie Gminy Kęty we wrześniu ubiegłego roku, kiedy wpłynęły 
wezwania Wojewody o wygaszenie mandatów przez Radę Miejską.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Zawadzki poinformował, że do biura Rady 
wpłynęło pismo Małopolskiego Urzędu Wojewódzkiego - Wydziału Prawnego                        
i Nadzoru w Krakowie z 2 sierpnia 2012 r., w którym Dyrektor Wydziału prosi                         
o złożenie wyjaśnień i przedstawienie wszelkich informacji oraz dokumentów 
związanych z zaistniałą sprawą. W odpowiedzi z dnia 9 sierpnia 2012 r.  
Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w  oświadczeniach majątkowych radnych nie 
zawarto informacji o prowadzeniu przez nich działalności gospodarczej oraz podał, że 
nie jest w posiadaniu dokumentów związanych z ta sprawą. 
 
3.Radna Maria Karaim zwróciła się z zapytaniem o drogę na osiedlu Kardynała 
Wyszyńskiego znajdującą się między blokami 14 i 15, a lokalem Kebab. Parkujące 
wzdłuż drogi samochody uniemożliwiają bezpieczne manewrowanie wjeżdżającym, 
jak i wyjeżdzającym pojazdom, a w szczególności utrudniają dojazd służb 
ratowniczych, takich jak pogotowie. Mieszkańcy bloków 13, 14 i 15 proszą                               
o oznakowanie tego odcinka drogi znakiem zakazu parkowania przy krawężniku. 
Druga interpelacja skierowana została do Burmistrza Gminy Kęty Tomasza Bąka oraz 
do Przewodniczącego Rady Miejskiej Eugeniusza Zawadzkiego. Radna chciała się 
dowiedzieć, dlaczego radni opozycji nie zostali poinformowani o spotkaniu 
opłatkowym dla samorządowców organizowanym przez Ordynariusza Diecezji 
Bielsko-Żywieckiej ks. Biskupa Tadeusza Rakoczego. Ponadto Radna wyraziła swoje 
niezadowolenie w pomijaniu radnych opozycji przy innych wydarzeniach, takich jak 
Gala Przyjaciołom Kultury 2014. 
 
II Zastępca Burmistrza Krzysztof Olejak odpowiedział, że sprawa drogi na osiedlu 
Kardynała Wyszyńskiego nie jest mu znana i nie otrzymał żadnych sygnałów ze strony 
mieszkańców. Zapewnił, że przyjrzy się sprawie i podejmie odpowiednie decyzje.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Zawadzki w odpowiedzi na drugą 
interpelację Radnej podał, że informacja o spotkaniu opłatkowym                                         
znalazła się na tablicy ogłoszeń z  3-tygodniowym wyprzedzeniem.  
Wiceprzewodniczący Rady Józef Nycz wskazał, że w poprzedniej kadencji nie był on 
informowany o takich spotkaniach. 
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4.Radny Krzysztof Klęczar zadał trzy pytania. Wpierw radny w imieniu mieszkańców 
przedstawił uwagi na temat ulicy Zielonej. Stwierdził, że powierzchnia ulicy jest 
zniszczona, przez co korzystanie z niej jest utrudnione. Występują tam także poważne 
problemy z oświetleniem ulicy po zmroku. Radny poprosił II zastępcę Burmistrza 
Krzysztofa Olejaka o przyjrzenie się sprawie. Kolejne pytanie zadane przez Radnego 
dotyczyło losów projektu, który został zaakceptowany w ramach budżetu 
obywatelskiego, dotyczącego adaptacji i rozbudowy przeprowadzanej w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 1 w Kętach przy ulicy Sobieskiego. Radny chciał 
dowiedzieć się, czy projekt uzyskał odpowiednie zgody i pozwolenia, aby prace mogły 
ruszyć. Mieszkańcy za pośrednictwem radnego również zgłosili swoje obawy 
względem projektu oraz zainteresowanie tym, jak przebiegnie jego realizacja. Ostatnie 
zapytanie radny skierował do I zastępcy Burmistrza Dariusza Laszczaka, chcąc 
dowiedzieć się, czy to prawda, iż Burmistrz Tomasz Bąk wraz z I zastępcą Burmistrza 
Dariuszem Laszczakiem udali się do kurii Diecezji Bielsko-Żywieckiej na skargę                       
i czego ta ewentualna skarga dotyczyła.  
 
II Zastępca Burmistrza Krzysztof Olejak odpowiedział, iż nie otrzymał żadnych uwag 
na temat nawierzchni i oświetlenia ulicy Zielonej. Zadeklarował, że sprawa zostanie 
zbadana. W odpowiedzi na zapytanie dotyczące projektu rozbudowy w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym nr 1 w Kętach poinformował, że dzisiaj upłynął termin 
składania ofert na wykonanie projektu i uzyskanie pozwolenia na budowę oraz zgody 
konserwatora, ponieważ budynek objęty jest ochroną konserwatorską.  
 
I Zastępca Burmistrza Dariusz Laszczak potwierdził, że spotkanie w Kurii miało 
miejsce. Powodem spotkania była sprawa pism kierowanych przez jedno z przedszkoli 
w Gminie Kęty do Kurii. Kuria poprosiła o spotkanie w celu wyjaśnienia wątpliwości. 
Na spotkaniu przekazano informacje dotyczące dotowania przedszkola.  
 
 
10. 
Wolne wnioski i informacje 
 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki poinformował o sprawach,  które wpłynęły  
w formie pisemnej – nie wymienionych wcześniej: 
 

1. W dniu  19 grudnia Pan Zbigniew Kowalski i Pan Jerzy Kasperek                                        
- występujący w imieniu Klubu Gazety Polskiej w Kętach – złożyli pismo                       
w sprawie nadania nazwy ronda Żołnierzy Wyklętych. 
 

2. W dniu 20 grudnia Regionalna Izba Obrachunkowa w Krakowie zawiadomiła                  
o wszczęciu postępowania o stwierdzenie nieważności uchwały Rady Miejskiej   
w Kętach nr XLIV/420/2013  z dnia 29 listopada 2013 r. o zmianie uchwały                 
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek publicznych  
i niepublicznych prowadzonych na terenie Gminy Kęty oraz trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 
W dniu 24 grudnia Burmistrz przekazał do wiadomości Rady pisemne 
stanowisko w sprawie zarzutów stawianych wymienionej uchwale przez RIO. 
W dniu 13 stycznia Regionalna Izba Obrachunkowa w Krakowie przekazała 
uchwałę Kolegium o stwierdzeniu nieważności wskazanej uchwały Rady 
Miejskiej. 
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3. W dniu  23 grudnia Pan Zbigniew Kowalski i Pan Jerzy Kasperek  - występujący 
w imieniu Klubu Gazety Polskiej w Kętach – złożyli pisemny apel do radnych 
Rady Miejskiej w Kętach. W apelu  -  przekazanym wszystkim radnym –podnieśli 
potrzebę rozpatrzenia wskazanych tematów z zakresu wychowania i oświaty. 
 

4. W dniu 9 stycznia II Zastępca Burmistrza Pan Krzysztof Olejak przekazał do 
wiadomości wystąpienie Urzędu Gminy  do Zarządu Dróg Wojewódzkich                        
w Krakowie w sprawie wniosku Pani Magdaleny Adamaszek z Łęk dotyczącego 
budowy chodnika dla pieszych w pasie drogi wojewódzkiej nr 948. 

 
5. W dniu 13 stycznia 2014 r. wpłynęły następujące zarządzenia zastępcze 

Wojewody Małopolskiego: 

 Zarządzenie zastępcze nr WN-II.4102.10.2013 z dnia 8 stycznia                  
2014 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady 
Miejskiej  w Kętach Pana Marka Błasiaka. 

 Zarządzenie zastępcze nr WN-II.4102.11.2013 z dnia 8 stycznia 2014 r.                   
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej                       
w Kętach Pana Jerzego Rybackiego. 

 Zarządzenie zastępcze nr WN-II.4102.12.2013 z dnia 8 stycznia 2014 r.                   
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miejskiej                          
w Kętach Pana Antoniego Mojżesza. 

 
6. W dniu 14 stycznia Pan Zbigniew Kowalski i Pan Jerzy Kasperek                                        

- występujący w imieniu Klubu Gazety Polskiej w Kętach – złożyli pismo 
informujące o organizacji spotkania młodzieży kęckich szkół poświęconego 
pamięci „Żołnierzy Wyklętych”. Na spotkanie w Domu Kultury w dniu  4 marca   
o godzinie 12.00 organizatorzy zapraszają Radnych.  
 

7. W dniu 16 stycznia wpłynęła odpowiedź Narodowego Funduszu Zdrowia                  
- Małopolskiego Oddziału Wojewódzkiego w Krakowie  na apel Rady w sprawie 
poradni kardiologicznej. 
Wiceprzewodniczącą Aneta Żak odczytała pismo Narodowego Funduszu Zdrowia                  
- Małopolskiego Oddziału Wojewódzkiego w Krakowie z dnia 14 stycznia 2014 r. 
oraz stanowisko Burmistrza Gminy Kęty z dnia 22 stycznia 2014 przesłane do 
NFZ.  
Pisma załączono do protokołu (kopie). 
 

8. W dniu 28 stycznia złożono pisemne przeprosiny od osoby, która w dniu                             
3 września ubiegłego roku wniosła  do Wojewody Małopolskiego skargę na 
działalność Rady Miejskiej w Kętach. 

 
Innych spraw w tym punkcie nie zgłoszono. 
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11.  
Zamknięcie sesji 

 
Przewodniczący Rady Eugeniusz Zawadzki, w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad,  zamknął XLVII sesję Rady Miejskiej w Kętach.  

 
 
 
 
 
Protokółował:                       Prowadzący obrady: 
 
Zbigniew Pilarczyk         Przewodniczący Rady Miejskiej   
              
               Eugeniusz Zawadzki                  
 


